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Leerkrachten met een beperking  -  Stand van zaken

Het M-decreet van 21 maart 2014 streeft naar het inclusiever maken van het Vlaamse 
onderwijs. Daarbij wordt de lijn gevolgd die uitgezet is door het VN-verdrag inzake de 
rechten van personen met een handicap. 

We hebben een duidelijk zicht op het aantal leerlingen met een beperking die school 
lopen in het gewoon onderwijs. Graag wens ik de minister te vragen of zij ook kennis 
heeft van het aantal leerkrachten met een beperking. Indien ja, graag een overzicht van:

1. Het totaalaantal leerkrachten met een beperking, bekeken per 

- koepel of net;
- gewoon onderwijs en buitengewoon onderwijs;
- onderwijsniveau: kleuter-, lager of secundair onderwijs;
- vestigingsplaats van de school.

2. Hoeveel personeelsleden, zoals directies, secretariaatsmedewerkers en paramedisch 
personeel met een beperking zijn tewerkgesteld in het leerplichtonderwijs? Graag 
bekeken per

- koepel of net;
- gewoon onderwijs en buitengewoon onderwijs;
- onderwijsniveau: kleuter-, lager of secundair onderwijs;
- vestigingsplaats van de school.

3. Hoeveel personeelsleden met een beperking zijn er tewerkgesteld in de CLB’s en 
pedagogische begeleidingsdiensten?

4. Om welke beperkingen gaat het telkens?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 59 van 16 november 2018
van JO DE RO

Scholen delen geen gegevens mee aan het Agentschap voor Onderwijsdiensten (AGODI)/ 
het Agentschap voor Hoger Onderwijs, Volwassenenonderwijs, Kwalificaties en 
Studietoelagen (AHOVOKS) of hun aangeworven onderwijspersoneel al dan niet een 
beperking heeft. Daarom kan ik geen informatie over leerkrachten met een beperking uit 
de onderwijsdatabanken ontsluiten. 


